

Newspaper	Berita Harian
Date	26 August 2015



Jawatankuasa khas ekonomi dibentuk

» Kerajaan pastikan momentum pertumbuhan, kekal rekod baik

Oleh Mohd Hamizar Hamid dan Ahmad Fiesal Othman
bhnews@bh.com.my

Sebuah jawatankuasa khas ekonomi akan dibentuk bagi memastikan Malaysia terus mengekalkan momentum pertumbuhan ekonominya, kata Datuk Seri Najib Razak.

Perdana Menteri yang juga

Menteri Kewangan, berkata pembentukan jawatankuasa itu turut bertujuan memastikan momentum pertumbuhan ekonomi yang dibangunkan sejak tahun 2008 terus menjana kemakmuran dan kualiti hidup rakyat.

Komited kekal rekod baik

"Pertumbuhan ekonomi dalam tempoh beberapa tahun sebelum ini sangat kukuh dan kerajaan akan memastikan rekod baik itu dikekalkan.

"Perincian (jawatankuasa) ini akan diumumkan dalam masa terdekat," katanya ketika berucap melancarkan Persidangan Percukaian Kebangsaan (NTC) 2015 di sini, semalam.

Yang turut hadir, Ketua Pegawai Eksekutif Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDN), Tan Sri Dr Mohd Shukor Mahfar dan

Presiaen Institut Percukaian Bertauliah Malaysia (CTIM), K Aruljothi.

Persidangan dua hari ayyunan bersama LHDN dan CTIM bertemakan Perkongsian Pihak Berkepentingan Dalam Persekitaran Mencabar, berak-

"Pertumbuhan ekonomi dalam tempoh beberapa tahun sebelum ini sangat kukuh dan kerajaan akan memastikan rekod baik itu dikekalkan"

Najib Razak,
Perdana Menteri

hir hari ini.

Dalam ucapannya, Najib berkata, berikutan ketidakketuan dan cabaran semasa, beliau menyedari sepenuhnya kedudukan ekonomi domestik selain perkembangan dan sentimen kewangan serta ekonomi dunia.

"Gabenor Bank Pusat kita dan Pengerusi Suruhanjaya Sekuriti (SC) sudah memberikan taklimat kepada saya baru-baru ini.

"Saya juga sentiasa diberikan maklumat terkini oleh wakil sektor ekonomi. Minggu lalu saya bertemu ketua ekonomi dan penganalisis institusi kewangan tempatan dan asing. Semalam (kelmarin) saya bertemu pemimpin perniagaan dan korporat," katanya.

Sambil menyifatkan asas ekonomi Malaysia masih kukuh, Najib berkata Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDN) sudah menetapkan rekod baharu dari segi kutipan cukai dalam tempoh empat tahun lalu.

Katanya, kutipan cukai terus meningkat daripada RM80 bilion pada tahun 2011 kepada RM125 bilion pada tahun 2012, RM129 bilion (2013) dan RM134 bilion tahun lalu.

Sasaran kutip RM871 bilion

"Berdasarkan rekod cemerlang LHDN, saya yakin dalam tempoh Rancangan Malaysia Ke-11 (RMKe-11) LHDN akan berjaya memenuhi sasaran mengutip RM871 bilion.

"Kita mencatat pertumbuhan 4.9 peratus pada suku kedua tahun ini. Kita juga sudah mempelbagaikan ekonomi, menjadikan asasnya lebih kukuh," katanya.

Najib berkata, ekonomi Malaysia juga merekodkan lebih banyak dagangan dan akaun semasa.

"Kedudukan pasaran buruh negara juga stabil, dengan kadar pengangguran pada 3.1 peratus hingga Mei lalu serta inflasi yang terus rendah," katanya.